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Marktcommissie 
 
8 september 2015 
 
Aanwezig 
Wethouder F. van Eersel (voorzitter), W. Gootzen (secretaris), 
H. van Buggenum (marktmeester), I. Bex, H. Hoens, I. Mahu-de Ridder, B. Smits, 
J. Tromp, H. Zontrop, N. van Gerwen, M. Blezer. 
 
Afwezig 
J. Duppen, J. Kneepkens-van den Broek. 
 
 
1. Opening 
De voorzitter heet de aanwezigen van harte welkom en opent de vergadering.  
Hij zegt dat er vanavond drie speciale gasten aanwezig zijn. Dat zijn Hugo Zontrop, de 
nieuwe Coördinator Binnenstad, voor alles wat in de binnenstad speelt, dus ook de 
weekmarkt, Nienke van Gerwen, Kwartiermaker Centrummanagement, en Michel Blezer 
van Global Wifi. 
 
 
2. Mededelingen en ingekomen stukken 
De voorzitter doet de volgende mededelingen: 
- Mevrouw I. Mahu heeft haar standplaats op de weekmarkt opgezegd. 
- De heer Crins, poelier, heeft zijn standplaats op de weekmarkt opgezegd. 
- Mevrouw Swinkels, vis, heeft een andere plek voor haar standplaats gekregen. 
 
 
3. Verslag van de vergadering van 24 februari 2015 
Er worden geen opmerkingen over het verslag gemaakt die leiden tot aanpassing. Het 
verslag wordt derhalve aldus vastgesteld.  
 
Wel wordt naar aanleiding van het verslag navraag gedaan over het daarin vermelde 
standwerken en fietsparkeren. 
 
Over het fietsparkeren zegt de voorzitter dat er een plan voor de gehele binnenstad is 
gemaakt. Dat zal aan de commissieleden worden toegezonden. De bedoeling is dat er via 
de aanstaande begrotingsbehandeling budget beschikbaar komt ten behoeve van de 
uitvoering van het plan in het volgende jaar. 
Voor de korte termijn en vooruitlopend op de uiteindelijke realisering van het opgestelde 
plan wordt er alvast gedacht aan realisering van bepaalde maatregelen, die toch al een 
gedeeltelijke oplossing van de problematiek kunnen inhouden. 
 
Over het standwerken wordt geantwoord dat nog geen nieuw plan is uitgewerkt. 
Naar aanleiding hiervan doet mevrouw Irma Mahu, als vertegenwoordigster in de 
Marktcommissie van de CVAH en de standwerkers, de suggestie om van de 
standwerkersplaatsen zogenoemde “lootplaatsen” te maken en om deze beschikbaar te 
stellen aan marktkoopmensen zonder dat die meteen een vaste standplaats moeten 
hebben.  
Dit idee vindt geen algehele instemming. Uitgesproken wordt: gestreefd moet worden 
naar een systeem gericht op kwalitatief goede standwerkers en anders niet. Er wordt ook 
verwezen naar de wijze van plaatsing van standwerkers op de markt elders. De voorzitter 
zegt toe dat hij zelf zal gaan kijken. 



 

VTH/WG 
 

2 

Bovendien zal het standwerken de volgende keer als agendapunt worden opgenomen en 
zal ook iemand van de CVAH worden uitgenodigd om daarover in de vergadering 
voorlichting te geven. 
 
 
3. Nienke van Gerwen, Kwartiermaker Centrum Management, en  
Hugo Zontrop, Coördinator Binnenstad, stellen zich voor en geven hun 
bevindingen over de weekmarkt 
Nienke en Hugo doen verslag van hun ervaringen, die zij hebben opgedaan bij hun bezoek 
aan de weekmarkt. Aan de hand van diverse reacties van enkele commissieleden wordt 
duidelijk dat er over verschillende aspecten die tijdens het bezoek opgevallen zijn verschil 
van opvatting bestaat en dat die verschillen in opvatting bepaald worden door wie er naar 
kijkt en welke achtergrond die betreffende personen hebben. Door marktkoopmensen 
worden zaken anders gezien dan dat bestuurders, winkeliers, horecaondernemers, 
consumenten et cetera die zelfde zaken zien. 
In het algemeen is het beeld van de weekmarkt, dat Nienke en Hugo schetsen, positief, zij 
het dat zij in hun ogen ook wel verbeteringspunten zien. 
 
 
4. Wifi en loopstromen bezoekers binnenstad, presentatie door Michel Blezer 
De heer Michel Blezer verzorgt een presentatie over de toepassing van Global Wifi in de 
binnenstad van Weert. Hij licht daarbij toe wat de mogelijkheden zijn van dit systeem. Die 
kunnen ook voor de weekmarkt interessant zijn. Dat wordt via de presentatie duidelijk 
gemaakt. 
 
 
5. Inrichting marktterrein conform geldende inrichtingstekening en ervaringen 
met de aangepaste opstelling op 20 juni 2015 
De nieuwe tool om de verschillen inzichtelijker te maken, zoals dat bij dit agendapunt de 
bedoeling was, komt op 14 september aanstaande beschikbaar. Om die reden zal dit 
agendapunt een volgende keer opnieuw aan de orde komen. 
 
6. Evaluatie weekmarkt en Stadstriathlon, Braderie 
Triathlon: 
De voorzitter geeft aan dat bij de evaluatie van de Stadstriathlon van gemeentezijde wordt 
meegegeven dat er geen toegevoegde waarde aanwezig wordt geacht om (het centrale 
punt van) dit evenement weer op dezelfde plek in de binnenstad te houden. Er zal worden 
nagegaan of het evenement op een andere locatie gehouden kan worden. 
 
Braderie: 
Er is geklaagd over de aanwezigheid van veel vuil op het marktterrein, nadat daar de dag 
en avond te voren de Braderie is gehouden. De weekmarkt heeft daar last van 
ondervonden. 
De marktmeester erkent het probleem. Hij legt uit dat er sprake is geweest van een 
communicatiestoornis. Voor het volgend jaar wordt dit met extra aandacht op de agenda 
geplaatst en zal de voorafgaande reiniging van het marktterrein goed verzorgd worden. 
 
 
7. Aanvragen om vergunning voor vaste standplaats: 

- H.T. Ge: Indonesische maaltijden 
- J.C.G. Baats: powerfood, biologische voeding 

De Marktcommissie geeft een positief advies over beide aanvragen. 
De standplaats met de Indonesische maaltijden komt op de voormalige plaats van poelier 
Crins. Die van Powerfood komt op de voormalige plaats van mevrouw Mahu. 
 
 
8. Procedure bij extreme weersomstandigheden (o.a. markttijden) 
Naar aanleiding van de gebeurtenissen voorafgaande aan en op de tropisch warme 
marktdag van 4 juli 2015 wordt er gediscussiëerd over mogelijke afspraken die voor een 
dag met dergelijke extreme omstandigheden zouden moeten gelden. Ook hier blijkt dat 
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het standpunt van een ieder afhankelijk is van de branche waarin marktkoopmensen 
werkzaam zijn.  
De commissie komt daardoor niet tot een eensluidend advies voor dagen met extreme 
hitte. 
 
Opgemerkt wordt dat het iets geheel anders is wanneer er door bepaalde omstandigheden 
sprake zou zijn van gevaar voor de veiligheid en gezondheid van mensen. Daarover zijn 
allen het eens. Bij een dergelijke dreiging moet het op elk moment mogelijk zijn om de 
markt te stoppen. 
 
De voorzitter geeft aan dat bij een eventuele herhaling van een marktdag met extreme 
hitte van gemeentewege een voorstel zal worden gedaan hoe daar dan mee omgegaan zal 
worden. 
 
 
9. Weekmarkt in de Kersttijd 
De voorzitter vermeldt dat tweede Kerstdag dit jaar valt op een zaterdag. De vraag is of 
de weekmarkt die week niet door moet gaan of dat die op een andere dag voor Kerstmis 
gehouden zou moeten worden. 
De marktkoopmensen in de commissie geven aan dat de weekmarkt in die week zou 
moeten vervallen. De meeste marktkoopmensen staan op andere dagen namelijk al op 
een andere markt. 
Eventueel zou er navraag gedaan kunnen worden onder de marktkoopmensen naar wie er 
wel belangstelling heeft om op een andere dag standplaats op de weekmarkt in Weert in 
te nemen, dit onder voorbehoud dat dit past binnen de eventuele plannen van 
Centrummanagement Weert voor activiteiten in de Weerter binnenstad. 
 
10. Rondvraag 
Mevrouw Ingrid Bex: 
Zij geeft aan dat onlangs een ambulance, die voor hulpverlening op het afgesloten 
promenadegebied moest zijn, niet voorbij de electronische afsluitpalen kon komen. Het 
was een ambulance van verder weg en die had daardoor niet de benodigde transponder 
om die afsluitpalen te bedienen. 
De voorzitter zegt toe dat hij dat verder op zich zal nemen. 
 
De heer Jan Tromp: 
Hij geeft aan dat er de laatste drie weken telkens een horecaleverancier op het 
marktterrein zeer hinderlijk heeft staan lossen op een plek voor de verkoopwagen van de 
loempia’s op de Markt. 
Toegezegd wordt dat daar in het vervolg toezicht op zal worden gehouden. 
 
 
11. Sluiting 
De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun inbreng en sluit vervolgens de vergadering  
 
 
 
Weert, 24 november 2015 
 
 
 
 
F. van Eersel      W. Gootzen 
voorzitter Marktcommissie    secretaris Marktcommissie 


